
 

 

 
 

 מועצה מוקומית ג'סר אלזרקא
 

 אולם היש יבות 
 
 

2024/9מספר     וועדת המכרזיםת פרוטוקול ישיב  
 

 0015:  שעה 2024/11/27תאריך    ,  שני  :יום  :  הישיבה  תאריך                              
 

 בניין המועצה ג'סר אלזרקא –אולם הישיבות    :  הישיבה  מקום 
 

 

 
 : נעדרים מישיבת המועצה   /ונוכחים משתתפים 

 

 שם תפקיד  נוכח / נעדר 

 אברהים עמאש  חבר מועצה  -יור הוועדה  נוכח 

 פואד עמאש  מועצה חבר  –וועדה   חבר נוכח 

 עארף עמאש  מועצה חבר  –וועדה   חבר נוכח 

 האשם דלאשה  יועמ"ש המועצה  נעדר 

 ביאן מטרי  מנכל המועצה  נוכח 

ר אגבאריה דאה גזבר המועצה  נעדר   

 איציק פינקוס  מהנדס המועצה   נעדר 

   

 
 

 15:12  :הישיבה נפתחה בשעה 
 

 :נושאים לדיון בישיבה 
 

  מס הדיון  נושא
שלב ג' בג'סר   –לביצוע תוספת למבנה המועצה   14/2024מכרז מס  –להופיע בפני וועדת   מציעהזמנת  

 אלזרקא 
1 

המקומית   המעוצה מנכל – מטרי ביאן:   ידי על  תועדה זו  ישיבה  



 

 

 רוטקול :  פ

 
לביצוע תוספת למבנה   14/2024מכרז מס    –הזמנת קבלן להופיע בפני וועדת    

שלב ג' בג'סר אלזרקא  –המועצה       מס נושא  
 הוזמנת לוועדה לצורך בדיקה מדוע ניתנה הנחה נמוכה על ידך 

  האמת היא שלפני שקניתי את המכרז בדקתי את הכמויות והמחירים , אחרי שראיתי את המחירים
 תכננתי  

 אני יודע שחוץ ממני יש עוד שני קבלנים  התפלאתי שרק אני ניגשתי 
 בכל זאת בדקתי את כל הדברים שאני אמור לבדוק בטרם אחליט אם לגשת או לא  

 
 פעמים  ועד עכשיו לא מצליחים לגייס קבלן ולכן זה מה שמשתלם לי   7לדוגמא בערה האריכו 

אחוז   7-8, במצב הזה אין מקום להנחה יותר גבוהה , אני מדבר על   הבעיה היא השוק ולא המחירים-
 בקושי אני מוציא מזה  

 
 בעבר היו עובדי שטחים שעולים פחות כסף היום עובדים רק מהארץ ועולים כפליים  

 
 
 
 

1  

החלטת וועדת המכרזים : הוועדה ולאחר ששמעה את ההסברים מהמציע , תכנס ישיבה נוספת 
 בנוכחות היועץ המשפטי ומהנדס הרשות המקומית לצורך דיון והמלצה בנדון . 

. 
 

  החלטה

 

  הישיבה סיום שעת   ידי על  נערך הפרוטוקול
00:17 ביאן מטרי מנכל המועצה   

 

 המועצה  מנכל חתימת
 

 הוועדה ר"יו חתימת
 

 
 _____________________________ 

 
____________________________ 
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